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ВЪПРОС С ИСКАНЕ ЗА УСТЕН ОТГОВОР, ПОСЛЕДВАН ОТ РАЗИСКВАНЕ O-0005/09
съгласно член 108 от Правилника за дейността на ЕП
от Carlos Coelho, от името на групата PPE-DE , Martine Roure, от името на групата PSE , Henrik 
Lax, от името на групата ALDE 
към Съвета

Относно: Текущо състояние на ШИС II

Европейският парламент прие по реда на процедурата на съвместно вземане на решение 
правното основание за създаването на ШИС II през 2006 г. и впоследствие винаги е одобрявал 
- макар и с известни условия - временните решения, предлагани от Съвета и Комисията за 
преодоляване на многобройните възникнали трудности. Миналата година, след отрицателните 
резултати от няколко изпитвания (преди всичко оперативното изпитване на системата), 
Комисията и Съветът взеха решение да бъде отделено допълнително време, с цел да се 
направи опит за разрешаване на проблемите, които продължаваха да възникват. 

Този период приключи и изпитванията бяха повторени през декември 2008 г., и въпреки че 
бяха извършени някои подобрения и централна система беше осъвременена, изглежда, че  
тази нейна нова версия не функционира както би следвало и че следователно ШИС II не може 
да започне да функционира, освен ако бъдат разрешени три основни въпроса.

Тези въпроси се отнасят до загубата на съобщения, проблемите във връзка с 
функционирането и устойчивостта на системата, както и до качеството на данните и процеса, 
свързан с постигането на съгласуваност (проблеми в рамките на процеса на синхронизиране 
на националните копия с централната система); 

Европейският парламент не е официално информиран за тези важни развития, включително за 
факта, че работната група "SIS TECH" е възложила проучване на възможностите за развитие 
на ШИС 1 + в ШИС II;

В тази връзка, Съветът е приканен да разясни: 

- Защо ЕП не е официално уведомен за тези съществени проблеми в развитието на 
системата?

- Дали тези проблеми ще обусловят необходимост от ново изграждане на системата? 

- Дали понастоящем се предвижда алтернатива на ШИС II и ако това е така, дали 
осъвременяването на SIS 1+ може да бъде такава?

- Кои са всички все още съществуващи проблеми и коя е причината за тях? Какви други 
усилия ще са необходими за разрешаване на тези проблеми, колко време ще отнеме 
това и какви ще бъдат допълнителните разходи в бюджета на ЕС?
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